
Dobrý den,

v souladu s informačním zákonem prosím o doložení mého souhlasu se
zveřejněním Hrabovských listů, které jsem dlouhé měsíce skenoval a
anonymizoval a nyní jsou zveřejněny na webu obce bez mého souhlasu.

Pokud můj souhlas nemáte (data v archivu nebyla PROKAZATELNĚ zahrnuta,protože se načítala z NFS svazku z Hrabová. Info), Žádám o odstranění všechmnou naskenovaných Hrabovských listů z webu obce (všechny mají uvedeny mé
jméno v PDF).

Pokud na webu obce HL mnou naskenované chcete ponechat, uvedte u každéhočísla i mé jméno, jako autora skenu a člověka, který HL anonymizoval).

Děkuji za doložení souhlasu.

 

S pozdravem,-

  


